
érdemes megjelentetni, azonban mint újságot csak úgy tu
dom elképzelni, hogy az teljesen önfenntartó legyen, m i n 
den önkormányzati támogatás nélkül.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ha több hozzászólás nincs, akkor Patonai képviselőtársam 
véleményét tenném fel szavazásra, hogy ez a mutatványszám 
jelenjen meg és ennek a viszhangja alapján döntsünk majd 
arról, hogy alapítunk-e újságot és ha igen, akkor az m i 
lyen gyakorisággal jelenjen meg a jövő évben.
Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazat, 1 tartózkodás m e l 
lett a következő határozatot hozta:

2 1 6 / 1 9 9 3 .  ( X . 1 2 . )  számú képviselő- testületi  
h a t á r o z a t  :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-tes- 
tülete hozzájárul, hogy Várpalota Város Ön- 
kormányzata nevében "Mi újság Várpalotán?" 
címmel újság jelenjék meg a "Várpalotai N a 
pok" alkalmával.

A Képviselő-testület a lakosság véleményét 
megismerve a későbbiekben dönt a lapalapí
tásról.

H a t áridő: azonnal

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A "Várpalotai Napok" rendezvénysorozatával kapcsolatban 
mondanám, szeretném ha minden képviselőtársam megjelenne 
és 16,45-ig elfoglalnák helyüket a Sportcsarnokban, mert 
egyszerűen nem tudják a rendezők 5 óráig tartani a h e 
lyet a rendkívül nagy érdeklődés miatt.

Tájékoztatásul szeretném elmondani, hogy a pillanatnyi 
állapot szerint a wolfsbergi barátaink szombaton 13 óra 
körül érkeznek 34 fővel. Ebben a vállalkozók, iskola, m e 
gyei vezetés képviselői is részt vesznek, az hogy milyen 
arányban, milyen összetételben, az még pillanatnyilag nem 
tisztázott.



Kzen tu 1 inenőon esii Lör tökein es t;ére jelez te a neinze tköz i. 
in In.¡.mara thoni csopor l ;iz é rkezeset, a vissza igazo 1 ások 
a Iap j án csak 0 Laszór szágbó I. 7 :3 1:o j ön . K 1 szá L1.áso 1 l\suk a 
Petőfi, szá H ó n  történt meg, ¿\ wolfsbergi vendegek pedig 
Péten a 140 fos szállón ).esznek elszállásolva.
Vasárnap reggel 9 órakor ennek a szállónak a bár j¿íban Lesz 
a vállalkozókkal egy tárgya Lás, Patonai és Bátor úrral ez
zel kapcsolatban már beszéltem, de kérem a Pénzügyi B i 
zottság tagjait, hogy próbáljanak minél, többen erre a 
meg be s zé .1 é s r e eljönni.

P a t o n a í J ó z s e f :

i: múltkor megbízást kaptam a vízügyben a képviseletre. 
Tájékoztatásul mondanám, ho^y megvolt az alapítók első 
vezetőtestületi ülése, ahol az itteni korábbi képviselő- 
testületi állásfoglalásnak megfelelő állást foglaltam, 
hogy az átalakulás részvénytársaság formába történjen meg 
Döntés született az átalakulás vezetését illetően, ami az 
alapítókból áll, tehát ez az alapítókból álló vezető tes
tületet jelenti. Az átalakulásról folyamatosan adok majd 
táj ékoztatás t .

Több hozzászólás, észrevétel nem lévén a polgármester a 
rendkívüli testületi ülést 17,30 órakor bezárta.

K . m . f

< L . C r - )
Leézkovszlií1 Tib,o: 

■polgárméster /

”2  ';c... -g*- — ■

Dr. Czeidli Istváfa 
jegyző i


